
  Anneksvængets Grundejerforening 

  

 

 Referat af bestyrelsesmøde torsdag den 28. august 2014   

 

Deltagere: Ib, Camilla, Laila og Lars. Aage var forhindret på grund af arbejde. 

 

 

1) Godkendelse af sidste mødes referat (22.0514) – godkendt. 

 

2) Anneksvænget nr. 1, mangler forsat at indbetale 2 x kontingent i alt DKK 600  

 

3) Odense Kommune har sendt vores henvendelse vedr. dele af fortovet i det første vænge nr. 1-23, 

videre til en Johnnie, som desværre ikke har reageret på vores henvendelse. Lars tager igen 

kontakt til Odense kommune. 

 

4) Havetraktor er blevet total renoveret for kr. 5.170,- og indtil nu køre den upåklageligt. Bestyrelsen 

er af den holdning, at der ikke skal ofres yderligere store reparationer på maskinen. Kan den ikke 

køre mere, tages der stilling til evt. køb af ny eller køb af extern ”gartner” 

 

5) Skt. Hans aften var en hyggelig aften, der var et godt fremmøde og vejret var med os. År 2015 

bliver vores invitation til Skt. Hans aften også delt rundt på Chr. Lehns Vænget, Camilla tjekker 

med Chr. Lehns Vænget formand om dette er OK..  

 

6) Regnskab for 1/7, 2013 – 30/6, 2014 er lavet og godkendt. Den ekstraordinære indtægt er fra køb 

af vejskilte i 2013, hvor Laila købt skilte, men vi sendt samtidig en check til leverandør. Da vi så 

blev enig om at købe yderlige skilte, blev disse køb modregne i den tilsendte check. Den tilsendte 

check til leverandøren er aldrig indløst. Der ligger i bilagsmappen en redegørelse over 

transaktionerne.   

 

7) Generalforsamlingen afholdes torsdag den 25. september kl. 19.30 i Sognegårdens lokaler. 

Bestyrelsen mødes kl. 19.00 for at drøfte evt. indkommet forslag. På valg er Lars, Camilla og Aage, 

der alle er indstillet på genvalg. Aage omdeler indkaldelse til generalforsamling sendt 1. uge i 

september 2014. Laila sørger for at indkaldelse bliver lagt på hjemmeside og ligeledes bliver sendt 

rundt via mail. Camilla er ansvarlig for køb af øl / vand til generalforsamlingen 

 

Næste bestyrelsesmøde er ikke aftalt, da dette først kan føres efter afholdelse af generalforsamlingen. 

Referat udarbejdet af Laila Frank. 


